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25 september
loket compensatie  
post-COVID geopend 

Sanne de Jong (25), derdejaarsstudent 

verpleegkunde, liep tijdens de eerste 

coronagolf van 2020 twee keer corona op 

in korte tijd tijdens een ziekenhuisstage.

“Nu, drie jaar later, heb ik nog steeds 

nauwelijks energie, ben ik snel 

overprikkeld en kan ik me slecht 

concentreren. Zelfs kleine dingen kosten 

mij moeite. Ondertussen probeer ik mijn 

studie af te maken, maar ik worstel met de 

stages en opdrachten. Als twintiger zou 

ik nu vol in het leven moeten staan, maar 

de realiteit is dat ik noodgedwongen veel 

thuis zit. Ik moest voetbal opgeven, wat 

ik achttien jaar met plezier deed. Lang 

kon ik positief blijven. Dat wordt steeds 

lastiger. Alles wat met corona te maken 

had, heb ik lange tijd bewust geblokt. De 

post-COVID regeling is daarom enigszins 

langs mij heen gegaan. Als stagiaire zou 

ik er waarschijnlijk überhaupt niet voor in 

aanmerking komen, wat wrang voelt. Ik 

vind dat er meer aandacht voor mensen 

met long covid moet zijn. De maatschappij 

gaat door, maar wij dealen nog dagelijks 

met de gevolgen van de pandemie. Dat 

voelt soms heel eenzaam.”

tekst Jelly Tjeerdsma
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